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W 2009 roku 255 m∏odych mieszkaƒców Ciecho-
cinka wystàpi∏o z wnioskiem do Rady Miejskiej o utwo-
rzenie skate parku. W bud˝ecie na 2010 rok zaplano-
wano Êrodki finansowe w wysokoÊci 200.000,00 z∏ na
jego budow´ i urzàdzenie w okolicy sali gimnastycznej
przy ul. Lipnowskiej.

Okaza∏o si´ jednak, ˝e w celu zlokalizowania tej
inwestycji na wskazanym obszarze, koniecznym by∏o
podj´cie dzia∏aƒ w zakresie zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta dla tego
obszaru i wskazania tam mo˝liwoÊci budowy obiek-
tów sportowych. Dotychczas na obszarze tym, zgodnie
z planem, obowiàzywa∏a zabudowa mieszkaniowa je-
dnorodzinna. Jednak˝e w zwiàzku ze zmianà stref
uzdrowiskowych obszar ten zosta∏ obj´ty strefà „A”,
w której taka zabudowa i tak nie jest mo˝liwa.

Wymagany przepisami proces prac i czynnoÊci nad
opracowaniem planu rozpocz´to 6 kwietnia 2010 ro-
ku. Natomiast 28 maja 2010 roku zosta∏a podpisana
umowa z firmà Studio Badawczo-Rozwojowe „URBI-
EKO” z W∏oc∏awka, której przedmiotem by∏o wykona-
nie prac zwiàzanych ze sporzàdzeniem zmiany miejsco-
wego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
w rejonie ul. Lipnowskiej.

W kwietniu 2011 roku zakoƒczona zosta∏a proce-
dura formalno-prawna. W dniu 23 maja br. odby∏a si´
nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej Ciechocinka, podczas
której rozpatrywano projekt uchwa∏y zmieniajàcej
uchwa∏´ w sprawie miejscowych planów zagospoda-
rowania przestrzennego w zakresie terenów budownic-
twa mieszkaniowego jednorodzinnego z us∏ugami nie-
ucià˝liwymi w jednostkach bilansowych „A i B” oraz
„E i F” miasta Ciechocinka oznaczonych numerami od
Nr 1 do Nr 34.

Na sesj´ przyby∏a du˝a grupa miejscowej m∏odzie˝y,
której marzeniem jest to, by skate park powsta∏. Po
burzliwej dyskusji radni podj´li stosownà uchwa∏´.
Na pi´tnastu radnych trzynastu popar∏o projekt przy-

gotowanej przez Burmistrza uchwa∏y. Dwie osoby wy-
∏àczy∏y si´ z g∏osowania. Tym samym, Gmina mo˝e
rozpoczàç dzia∏ania zmierzajàce do uzyskania pozwole-
nia na budow´ i zrealizowanie tego zadania. W celu
zapewnienia finansowania tej inwestycji w 2011 roku
zapewniono Êrodki finansowe na rachunku niewyga-
sajàcych wydatków.
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